
Integracijski
procesi

Občinski svet zveze sindikatov je ob analizi izvajanja zakona
o združenem delu ugotovil, da so potrebni hitrejši premiki pri
povezovanju sorodnih organizacij, predvsem tistib, id tako afi
drugače sodelujejo v posameznih reprodukcijskih odnosih.
Prav tako zahteva sedanji čas tudi kritičen pregled možnosti za
reorganiziranje organizacij družbenih dejavnosti

Da ne bi samo ugotavljali
stanje, je občinski svet v svo-
jem programu izoblikoval ak-
tivnosti, ki naj prispevajo k
hitrejšemu spreminjanju in
povezovanj u, kot to omogoča
zakon o združenem delu in
zahtevata boljša poslovnost in
učinkovitost delovanja naših
organizacij. Zato je predsed-
stvo občinskega sveta ZS ob
omenjeni analizi na seji, raz-
širjeni s»predsedniki OO ZS
in predsedniki konferenc OO
ZS, obravnavalo in dalo ne-
katere konkretne pobude za
združevanje organizacij,
hkrati pa podprlo pobude, ki
so že v obravnavi.

S takim angažiranim delo-
vanjem želi občinski svet ZS
preseči dosedanji način dela
in obravnave povezovanj v
ozkih strokovnih in poslovnih
strukturah. Osnovne oigani-
zacije ZS naj ne bi bile več
samo opazovalke, razlagalke,
enostranskih informacij in
potem organizatorice delav-
cev, da zgolj dvignejo roke na
referendumih. Osnovne or-
ganizacije ZS morajo zorga-
niziranjem delavcevposečiže
v proces oblikovanja, izde-
lave in obravnave pobude za
povezovanje. Pri tem je pred-
sedstvo menilo, da morajo
tudi republiški odbori posa-
meznih dejavnosti odigrati
pomembnejšo vlogo pri us-
klajevanju stališč pa tudi pri
prenašanju izkušenj iz drugih
organizacij in panog.

Tako je predsedstvo dalo
pobudo za tesnejše povezo-
vanje med Indosom in Lito-
strojem, ki imata soroden
proizvodni program — izde-
lavo viličarjev— in bi kazalo
v bodoče to še razvijati. Zato
je osnovna organizacija ZS v
Indosu zadolžena, da to po-
budo prenese strokovnim
službam in samoupravnim or-
ganom, ki naj oblikujejo po-
trebne poti, se neposredno
povežejo z Litostrojem in
začnejo iskati ustrezne reši-
tve. Osnovna organizacija ZS
je dolžna spremljati nastaja-
nje variante in vplivati na na-
daljnji samoupravni potek
priprave združevanja.

Posebno področje, kjer so
potrebne boljše povezave
predvsem zaradi nadaljnjega
hitrejšega racionalnejšega ra-
zvoja, je kompleks agroživil-
stva, ki je v našiobčini močno
razvit. Tu že obstajajo ra-
zlične pobude o boljšem na-
daljnjem povezovanju, po-
sebno v okviru sozdov HP,
KIT, Emona in ŽK Žito.
Predsedstvo je menilo, da je
treba dosedanje pobude pre-
nesti tned delavce, jim poja-
sniti cilje in interese ter po-
stopno oblikovati rešitve, ki
so naenistranipomembneza
Ljubljano in Slovenijo glede
pridclovanja, predelave in s
tem preskrbe prebivalstva z
živili, na drugi strani pa tudi

za eksistenco in boljši kos
kruha vseh tisočev delavcev,
zaposlenih v teh oiganizaci-
jah. Tako bolje in sodobneje
povezano agroživilstvo bi biko
tudi sposobno učinkoviteje
uresničiti nekatere projekte,
kot je npr. Tovama priprav-
ljene in polpripravljene hrane
idr. Posebej pa je predsedstvo
obravnavalo pobudo o sode-
lovanju ali združrtvi Mesne
industrije Zalog in Tovame
mesnih izdelkov Ljubijana.

Pri vseh teh pobudah se ni
predsedstvo opredeljevalo do
možnih organizacijskih oblik,
temveč do potrebne vsebine.
Šele ta naj v naslednji fazi
opredeli organizacijsko
obliko za dosego ciljev in rea-
lizacijo vsebine.

Pozitivno je bila ocenjena
f)obuda Obloge — Slikopla-
stike zazdruževanje in delitev
dela med organizacijami
končnih del v gradbenstvu.

Z enako pozornostjo je
predsedstvo dalo pobudo
strokovnim službam izvrš-
nega sveta, sisu za vzgojo in
izobraževanje ter osnovnim
organizacijam sindikata
vzgojnovarstvenih zavodov
(teh je v občini šest), da preu-
čijo svoje poslovanje in se lo-
tijo iskanja racionalnejših
oblik dela. Treba je namreč
pripraviti sodobnejši koncept
samoupravnega organiziranja
vzgojno-varstvenih zavodov,
kar naj vpliva na zmanjša-
nje števila delavcev zunaj ne-
posredne dejavnosti, kot so
administracija, računovod-
stvo, splošne kadrovskezade-
ve, pa tudi na zmanjšanje ma-
terialnih stroškov s poenote-
njem organizacije pri nabavi
in pripravi hrane, vzdiževa-
nju objektov, možnostih ra-
cionalne zaposlitve delavcev,
poenotenju finančnega po-
slovanja idr.

Občinski svet bo po oprav-
Ijenih prvih sestankih osnov-
nih organizacij ZS in po stro-
kovnih ugotovitvah ponovno
obravnaval to problematiko v
vseh navedenih organizaci-
jah. Prav tako pa bo postopno
razpravljal, dajal pobude in s
tem usmerjal povezovanje
tudi v drugih organizacijah.
Predvsem pa se bo zavzemal
za povezovanje ne le v Ijub-
Ijanskem okviru, temveč všir-
ših okvirih Slovenije in Jugo-
slavije.

Predsedstvo je sklenik), da
bo tako oblikovane pobude in
vsa prizadevanja glede bolj-
šega povezovanja oblikovak)
v enotno gradivo in ga posre-
dovalo zboru združenega dela
v obravnavo. Z vsem tem de-
kivanjem bomo skupaj pri-
spevali delež k preprečevanju
podjetniških odnesov in mi-
sehosti ter pokazati širši
družbeni interes za možnosti
pridobivanja dohodka, saj je
le-Ja družbena in ne podjetni-
ška kategorija.
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